

## 主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
頌 讚	62 聖哉!萬軍之耶和華	會眾
	Holy, Holy, Holy Is the Lord of Hosts	
Praise	148 齊來信主聖徒 O Come, All Ye Faithful	Congregation
	149 到山嶺上去傳揚	
	Go, Tell It On The Mountain	
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
主 餐	526 在主聖桌前	劉再生牧師
Communion	Here, at Your Table, Lord	Rev. Solomon Liu
讀 經	路加福音 2:8-14	會眾
Scripture	Luke 2:8-14	Congregation
<b>兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School</b>		
證 道	聖誕佳音	劉再生牧師
Sermon	Christmas Good News	Rev. Solomon Liu
唱 詩	166 請向我述說主耶穌	會眾
Praise	Tell Me the Story of Jesus	Congregation
奉 獻		Michael Nie, Ada Yong
Offertory		Angela Wang, Grace Wang
報 告		領會
Announcements		Liturgist
彼 此 問 安		會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

### 本週事奉表 (2016年12月4日 10:00 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	Sunday School	English: Bro. Joshua Liu Youth: Deacon Alan Yam 中文成主請參另表
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄		
領會 Liturgist	邵勇弟兄	成主 Adults	
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄	幼幼 Toddler	Sandy, Jojo, LaiYee
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 陸克己姊妹	兒主 Children	Surong, Chris, Mary Lois Ling & Grace Lu
招待 Usher	Jenny Yang & Lusheng Lois Johnson & Yi Lin	午餐 Lunch	Potluck
Power Point	張光睿弟兄	12/9 (五)團契	杜一平姊妹
音控 Audio	Bro. Vincent Ho	Friday Snack	林怡姊妹 杜一平姊妹
司獻 Offertory	Michael Nie, Ada Yong Angela Wang, Grace Wang		

## 報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有Becca Brokenshire姊妹(SWBTS)初次參加崇拜，感謝主，願主保守賜福。
3. 今日崇拜後即召開堂議會審決2017年度預算，請參加。
4. 週三(12/7)禱告會在教會舉行，請參加。
5. 週四(12/8) 9:30 am姊妹會聚會在教會舉行，請姊妹們參加。
6. 週五(12/9)團契為個人佈道研習，同時間有兒童團契。青少年團契則訂6:30pm在教會聚餐並舉行White Elephant交換禮物，請參加。
7. 下主日(12/11)主日崇拜舉行聖誕奉獻，並持續到12月31日，2016年終。聖誕奉獻所得，全數用以支持宣教與福音事工、神學教育，以及償付教會建堂貸款，請代禱並參加。
8. 本週請為以下五個家庭代禱——容俊來弟兄家、徐燕群姊妹家、晏良軍弟兄家、崔洪霞姊妹家、張治壽牧師家。
9. 12月教會聚會——12/24 (六, 5:30 pm)燭光崇拜；12/30 (五, 7:30 pm) 年終禱告會，12/31 (六)不舉行跨年禱告會。
10. 2017年1-4月主日學青少年組將由余敬浩姊妹帶領；中文組由葉衛平弟兄帶領約翰壹貳參書，劉牧師帶領歷代志上，劉師母帶領基督教化家庭，請代禱。
11. 全齡主日學接續在主日崇拜後上課——\* 中文成主課程如下表；\* 英文成主在R201；\* 青少年主日學在2F Youth Hall，請參加。
12. 肢體關懷與代禱：\*\* 為身體欠安的肢體——沈苡緣姊妹、嚴生貴弟兄、卜現法牧師、陳蕙姊妹令堂健康。 \*\* 為遠行肢體——晏良軍弟兄在中國；嚴生貴弟兄在Memphis；古柏恩牧師伉儷在台灣。 \*\* 為離家在外學子——劉明輝、劉丹輝、劉昂迪、姜波、邵博文、滕祖賢、胡逸之、葉灝華、葉瀨云、周書政、姚嘉為、劉媛、楊歡、黃林格、謝貝金、Jessica Mao之學校生活。

2016 9~12月 中文成主	研經 I (會堂)：陳慕全弟兄 《出埃及記 II》 迎新班(R105)：劉師母、林怡姊妹	研經 II (R202)：邵勇弟兄 《哥林多後書》 福音班 (R101)：劉再生牧師
-----------------------	--	--

## Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday Sis. Becca Brokenshire(SWBTS) came to worship with us for the first time, thank Lord, may He bless her.
3. The Congregational Meeting will be held today right after worship to review and approve 2017 church budget, please attend.
4. Wednesday (12/7) Prayer Meeting, will be held at Church, please attend.
5. Thursday (12/8) Women Group will meet at church, please attend.
6. Friday (12/9) fellowship will be evangelism training at church, Children fellowship will be held at same time. Youth will meet at 6:30 pm at

# 榮耀華人浸信會

## Glory Chinese Baptist Church

二〇一六年十二月四日 December 4, 2016



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations  
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace  
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel  
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints  
 貞愛家庭的見證 The Testimony of Sacred Household

- church for meal fellowship and White Elephant party, please attend.
- Next Sunday (12/11) Church will hold a Christmas offering at the Sunday service, with continued acceptance of offering until December 31st, the end of 2016. All Christmas offering contributions will be designated for missions and Gospel ministries, theological education, and church building loan. Please attend and pray for it.
  - Please pray for five families this week: Bro. Billy Yong and family、Sis. Sandy Xu and family、Bro. Liangjun Yan and family、Sis. Alice Morgan and family、Rev. Amos Chang and family.
  - December events: 12/24 (Sat, 5:30 pm) Christmas Eve Candlelight Service; 12/30 (Fri, 7:30 pm) Year End Prayer Meeting. No New Year eve prayer meeting on Dec 31.
  - For 2017 Jan ~ Apr Sunday School, Sis Jessie Yu will lead youth class; Bro. David Yip will lead The Books of John I, II, III; Mrs. Ruth Liu will lead Christianity Family; Pastor Liu will lead the Book of I Chronicles, please pray for it.
  - All age Sunday Schools proceed after Worship: Chinese Adults refer to table; English Adults in R201; Youth at 2F youth hall. Please attend.
  - Intercessions: Pray for \*\* Physically weak: Sis. Irene Shen, Bro. Shenggui Yan, Rev. Timothy Pu, Sis. Lois Johnson's mother's health.  
 \*\* People traveling: Bro. Liangjun Yan in China; Bro. & Mrs. Yan in Memphis; Rev. & Mrs. Krueger in Taiwan. \*\* Students away from home: Zerubbabel, Daniel Liu, Ondy, Jack Jiang, Steven, Jason, Galen, Cecilia, Vivian Yeh, Adam, David Yao, Yuan Liu, Huan Yang, Rachel Huang, Eva Xie, Jessica Mao.

### 上週統計 Last Week's Statistics (2016年11月27日)

主日崇拜 Sunday Worship	122人	姊妹會 Women Group	14人
禱告會 Prayer Meeting	9人	週五團契 Friday Fellowship	44人
奉獻 General Offering 2187.00		Mission General 100.00	Meal 15.00

### 下週事奉 Next Week's Services (2016年12月11日)

證道 Sermon	劉再生牧師	Sunday School	English: Bro. Joshua Liu Youth: Deacon Alan Yam 中文成主請參另表
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄		
領會 Liturgist	陳慕全弟兄	成主 Adults	
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄	幼幼 Toddler	Sandy, Jojo, LaiYee
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 葉灝華姊妹	兒主 Children	Surong, Chris, Mary Lois Ling & Grace Lu
招待 Usher	Jenny Yang & Lusheng Lois Johnson & Yi Lin	午餐 Lunch	李曉明姊妹 張麗菁姊妹
Power Point	張光睿弟兄	12/16 (五)團契	覃素蓉姊妹
音控 Audio	Bro. Vincent Ho	Friday Snack	張麗菁姊妹 陳露芬姊妹
司獻 Offertory	Brian Shao, Kelsey Sun Ethan Yong, Lucy Xin		

耶穌回答說：那起初造人的，是造男造女，

並且說：「因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。」...

... Jesus replied, that at the beginning the Creator made them male and female, and said, 'For this reason a man will leave his father and mother and be united to his wife, and the two will become one flesh.'

馬太福音 Matthew 19:4, 5

6135 Holiday Lane, North Richland Hills, TX 76180

<http://glorycbc.org>

[glorycbc@hotmail.com](mailto:glorycbc@hotmail.com)

(817) 614-8956

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (H) (817) 400-8214